
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 16.októbra 2024 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad, Štefánikova trieda 60, Nitra 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 2  

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová, Mgr. Ľuboslava Macievičová 

 

Program:  
 

1. Otvorenie  

2. Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

    Nitry z dôvodu zmeny financovania materských škôl od 1.1.2025 (prerokovanie 

    navrhovaných alternatív - návrhov)  

3. Rôzne (predložené materiály, resp. žiadosti o vyjadrenie) 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie.  

  

Priebeh zasadnutia: 

 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“), privítala 

prítomných a oboznámila ich s návrhom programu. Do bodu Rôzne navrhla doplniť 

požiadavku komisie životného prostredia a základnej umeleckej školy. Členovia komisie 

súhlasili s takto predloženým programom zasadnutia a nikto nemal námietky. 

 

 

K bodu 2/ 

Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Nitry z dôvodu zmeny financovania materských škôl od 1.1.2025 (prerokovanie 

navrhovaných alternatív - návrhov)  
RNDr. Rácová – uviedla, že odboru školstva bolo na poslednej komisii odporúčané 

vypracovať ďalšie alternatívy fungovania materských škôl ako samostatných právnych 

subjektov. Podľa predložených návrhov (Príloha č.1) sa prikláňa k alternatíve č.2. Pozitívne 

v nej zhodnotila rozdelenie materských škôl do 8 subjektov s elokovanými pracoviskami, kde 

sa uprednostnila väzba aj ohľadom školských kuchýň, je to vyvážené aj pri počte 

zamestnancov a detí. Po mnohých diskusiách a rozhovoroch sú navrhnuté pilotné školy 

v každej mestskej časti. Dôležitý bude postup výberu pilotnej školy, k nej priradené 

elokované pracoviská a následne bude potrebné riešiť výberové konania. Je nevyhnutné 

vytvoriť ešte manuál a určiť časový harmonogram celého procesu. Bolo by vhodné to dať 

riaditeľkám materských škôl na pripomienkovanie a v novembri by mohol byť materiál 

predložený na zasadnutie mestského zastupiteľstva. Zároveň privítala odbornú referentku pre 



predprimárne vzdelávanie Mgr. Macievičovú, ktorá by v prípade otázok členov komisie 

k celému procesu bola nápomocná. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že materiál je výsledkom práce odboru školstva a Mgr. 

Macievičovej. Na základe pripomienok z poslednej komisie sme uprednostnili ten druhý 

variant. Uviedla, že výber poverených riaditeliek bol náročný, ale uvážený.  

p. Plevková – podotkla, že je to vhodné a premyslené.  

PaedDr. Orságová – upozornila na poznámky v tabuľke. Pripravuje sa ďalší materiál ohľadom 

finančného dopadu na Mesto, na budúci týždeň bude stretnutie s odbormi - majetkovým, 

finančným, vnútornou správou. 

RNDr. Rácová – informovala sa, ako sa bude postupovať so zamestnancami Mesta, či príde 

k ich prepusteniu. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že sa urobí reorganizácia na odbore, zamestnanci sa presunú na 

materské školy. Upozornila na výsledky kontroly verejného obstarávania. 

RNDr. Rácová – vyzdvihla, že si odbor školstva osvojil návrhy poslancov a stotožnil sa s 

týmto modelom. Je to udalosť, že materské školy v Nitre budú mať právnu subjektivitu. 

Ing. Hatala – poukázal na to, keď by sa to už v tejto podobe dalo na pripomienkovanie 

riaditeľkám materských škôl – čo by to potom prinieslo? 

RNDr. Rácová – zdôraznila potrebu informovať riaditeľky o nastávajúcej zmene, aby boli so 

všetkým oboznámené. 

Ing. Hatala – oponoval, že v tomto štádiu to už nebude mať na to vplyv, lebo je to už takto 

nastavené.  

Mgr. Macievičová – upresnila, že celý proces a rozhodovanie je v kompetencii zriaďovateľa.  

PaedDr. Orságová – doplnila, že tabuľka financovania jednotlivých materských škôl bola 

zaslaná všetkým materským školám a teraz sa to prerokováva na radách škôl.  

RNDr. Rácová - navrhla materiál doplniť, uložiť odboru školstva pripraviť manuál 

výberového konania nových riaditeľov materských škôl, realizovať proces zriadenia právnych 

subjektov a zaslať materským školám predložený návrh na vedomie. Tiež materiál doplniť 

o finančné dopady na rozpočet mesta. 

 

Komisia následne prijala k materiálu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Nitry z dôvodu zmeny financovania materských škôl od 1.1.2025 a 

uznesením č.28/2024 – KMŠaV:   
-  s ch v a ľ u j e  alternatívu č.2,   

-  u k l a d á  Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  doplniť   alternatívu 

č.2 v zmysle diskusie na zasadnutí Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, 

školstvo a vzdelávanie – doplniť manuál výberového konania na funkciu riaditeľa materskej 

školy, časový harmonogram zavedenia modelu právnej subjektivity, finančné dopady na 

rozpočet Mesta Nitry  a  zaslať doplnený materiál materským školám na vedomie, 

- o d p o r ú č a   Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť  nový model fungovania 

materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na princípe právnej subjektivity. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 11,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

p. Gajdošová – upozornila, aby sa nezabudlo na tajomníčky školy. 

RNDr. Rácová – akceptovala pripomienku a vyzvala všetkých na podporu a pomoc 

materským školám v tomto náročnom procese - musí sa im pomáhať, aby nemali z toho 

obavy. 

 



K bodu 3/ 

Rôzne  

 

1. Žiadosť Tenisovej akadémie Skalka o prenájom časti areálu ZŠ Tulipánová 

a o dotáciu na spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu športu – (Príloha č.2) 

RNDr. Rácová – uviedla predloženú žiadosť – majú záujem vybudovať v areáli základnej 

školy tenisové ihrisko a telocvičňu. Absentuje v žiadosti vyjadrenie, resp. stanovisko  

riaditeľky školy a rady školy. 

p. Gajdošová – upozornila, že podľa materiálu požadujú 300 tisíc €. 

RNDr. Rácová – podotkla, že táto škola dostala v poslednom období veľmi veľa od Mesta, 

my musíme myslieť aj na iné školy. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že dostala škola veľa teraz, ale boli to zanedbané pavilóny.  

RNDr. Rácová – doplnila, že táto škola žiada financie aj na projekt externého cvičiska 

MOVO park. 

 

Komisia prijala k materiálu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Žiadosť Tenisovej akadémie Skalka o prenájom časti areálu ZŠ 

Tulipánová a o dotáciu na spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu športu a 

uznesením č.29/2024 – KMŠaV  v r a c i a  žiadateľom materiál na doplnenie stanoviska 

Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport, Komisie mestského zastupiteľstva 

v Nitre pre financovanie, správu majetku a podnikateľskú činnosť a stanoviska Rady školy pri 

Základnej škole, Tulipánová 1, Nitra. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 11,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

2. Požiadavka Spoločenstva vlastníkov bytov Bytový dom Štúrova 24 – 28, 949 01 Nitra 

o prerokovanie ich nesúhlasu s výstavbou polyfunkčného objektu Párovce  (Príloha č.3) 

RNDr. Rácová – upozornila, že podľa obsahu materiálu túto záležitosť treba posunúť 

príslušnej komisii.  

 

Komisia predložený materiál neprerokovala, nakoľko sa problematika netýka oblasti mládeže, 

školstva a vzdelávania, je potrebné posunúť ho na prerokovanie kompetentnej komisii. 

 

 

3. Návrh na schválenie projektu budovania externých vysokokapacitných cvičísk na 

školách (Príloha č.4) 

RNDr. Rácová – predstavila materiál, ktorý bude predložený na zasadnutie mestskej rady 

a mestského zastupiteľstva odborom projektového a strategického riadenia ohľadom zriadenia 

cvičiska v exteriéri základných škôl – ZŠ kráľa Svätopluka, ZŠ Fatranská, ZŠ Škultétyho a ZŠ 

Tulipánová. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že je to výzva na podanie projektu a po schválení využitie 

financovania. Spomenuté základné školy majú o to záujem. 

 

Komisia prijala k materiálu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Návrh na schválenie projektu budovania externých vysokokapacitných 

cvičísk na školách a uznesením č.30/2024 – KMŠaV o d p o r ú č a   Mestskému 



zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť  projekt budovania externých vysokokapacitných cvičísk 

na školách v zmysle dôvodovej správy. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 11,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

4. Informácie o realizácii druhého zberu dát u mladých ľudí v meste Nitra v rámci 

programu Planet Youth (Príloha č.5). 

Mgr. Ajdariová – upozornila na dohodu členov komisie, že materiály predkladané v deň 

zasadnutia budú preložené na ďalšiu komisiu a preto je potrebné ich posielať vopred. 

Mgr. Špoták – informoval o príprave druhej etapy zberu dát v základných školách. Predložil 

členom komisie znenie dotazníka v papierovej podobe. V školách, doteraz v pätnástich, bolo 

prípravné stretnutie, bol predstavený dotazník, prerokovaný bol s riaditeľmi škôl, rokovalo sa 

ohľadom počtu žiakov 8. a 9.ročníkov, počítačovej techniky, termínov, a podmienok 

vypĺňania dotazníka. Sú tam pridané 4 nové otázky a uskutočnené zmeny v otázke 

identifikácie pohlavia, resp. rodu. Na základe podnetu viacerých riaditeliek sa doplnili otázky 

zamerané na šikanu nielen v školskom prostredí, ale aj vonku, na krúžkoch a v kyber 

priestore, lokalita bývania respondenta a pod.. Niekde boli opravy formálneho charakteru.  

prof. PhDr. Mojtová, PhD. – vyjadrila podporu týmto zmenám a doplneným otázkam, lebo 

deti v tom nemali jasno – teraz je to výstižnejšie.  

Mgr. Špoták – doplnil, že do osem týždňov od ukončenia zberu dát, ktorý sa uskutoční 

v druhej polovici novembra 2024, dostane Mesto a jednotlivé základné školy, v ktorých sa 

zapojilo aspoň 25 žiakov, vyhodnotenie – správu.  

RNDr. Rácová – uviedla, že po prvom kole zberu dát boli pripomienky k otázkam 

v dotazníku, k prekladu, k termínom, bola nedôvera poslancov k tomuto programu. Nič sa dva 

roky nedialo – podľa vyjadrenia základných škôl sa nič konkrétne nekonalo, žiadne činy 

a teraz znova ide dotazník. Podľa rád škôl s tou prvou fázou nebola spokojnosť. Bola 

pripomienka aj k tomu, že pani Prablesková chodí po školách bez poverenia a malo by byť 

jasné, koho zastupuje. Bola platená údajne z  UNICEF-u, mala by mať školenie 

z komunikácie, nie je odborne fundovaná na toto – považuje to za prekročenie kompetencií. 

Toto je metodická pripomienka k spomínanému zberu dát.  

Mgr. Špoták – upresnil, že pani Prablesková je zamestnankyňou Mesta a školstva, zamestnaná 

je na plný pracovný úväzok, jej pracovné miesto je na tržnici. Je zamestnankyňou odboru 

školstva, má na starosti základné školy a chodí po školách, kde informuje riaditeľov o postupe 

v zber dát. 

RNDr. Rácová – opätovne upozornila, že nemá poverenie a chodí ako zamestnankyňa odboru 

školstva. Odbor školstva pani Prableskovú neeviduje ako svoju zamestnankyňu a ani ju pani 

Orságová neriadi. 

Mgr. Špoták – doplnil, že hľadajú s riaditeľmi vhodné termíny. Je to na dobrovoľnosti, keď 

škola nemá záujem, nezapojí sa. Škola si to rieši informovaným súhlasom. Pani Prableskovej 

dodatočne doplní poverenie na návštevu školy. 

RNDr. Rácová – podotkla, že komisia školstva odporučila pred rokom primátorovi mesta 

nepokračovať v projekte, aj mestské zastupiteľstvo nevyčlenilo na to financie, očakávalo sa, 

že zmluva skončí. Teraz je to vaša zodpovednosť. Na základe požiadavky časti poslancov dá 

návrh na zrušenie zmluvy s týmto islandským občianskym združením. 

Mgr. Špoták – pripomenul, že dodatok bol skôr podpísaný ako poslanci neschválili financie. 

Komisia školstva to tiež prerokovala. Upozornil, že toto je zber dát, nie testovanie. Nie je to 

občianske združenie, ale výskumná spoločnosť. U nás neboli osobne na návšteve, lebo nie sú 

na ich pozvanie financie, ale boli na pracovnom stretnutí na našom ministerstve školstva. 

Ing. Hatala – uviedol, že na začiatku bola chyba, že sme nemali k dispozícii dotazník, nebola 

na začiatku ani komunikácia. Teraz máme dotazník, zapojili sa do toho školy a tiež to chcú. 



Navrhuje to dokončiť, vyhodnotiť. Je dôležité porovnať výsledky aj s tými spred dvoch 

rokov. 

prof. PhDr. Mojtová, PhD. – vyzdvihla sebareflexiu tímu okolo programu. Rozprávala sa so 

štyrmi riaditeľkami škôl, ktorí to privítali. Ešte by tam doplnila aj iné otázky a okruhy. 

Mestský akčný tím dal návrhy, čo by sa malo urobiť, ale nebola vôľa na ich reflektovanie. 

RNDr. Rácová – informovala sa, koľko už dalo Mesto na tento program financií. 

Mgr. Špoták – uviedol, že ročne je to 18 500 € - takže krát tri roky, prvý rok nám to preplatilo 

ministerstvo školstva, ešte zostáva dvakrát 18 500 €. Doplnil, že správa a výsledky bola 

prezentovaná na všetkých zúčastnených školách. 

Mgr. Halajová – potvrdila, pred dvoma rokmi to bolo prezentované na zasadnutí rady rodičov 

pánom viceprimátorom a pani Prableskovou. 

Mgr. Ajdariová – poďakovala sa za akceptovanie výhrad k prvému dotazníku, teraz sa jej 

tento páči. Pani Prableskovú by bolo treba len usmerniť. Zaujímala sa, či by sme to nemohli 

zvyšné dva roky len my realizovať s týmto dotazníkom. 

Mgr. Špoták – podotkol, že tu ide o ich duševné vlastníctvo. 

doc. PhDr. Welnitzová, PhD. – upozornila na niektoré chyby v preklade dotazníka. Nestačia 

jej tie otázky, mohli by sa k nim vyjadriť aj riaditelia základných škôl a upraviť si ich na svoje 

podmienky. 

Mgr. Špoták – uviedol, že ešte bude čas na to, budú sa tým ešte zaoberať, kým to pôjde do 

škôl. 

prof. PhDr. Mojtová, PhD. – upozornila, že toto je štandardizovaný dotazník. 

Mgr. Ajdariová – vrátila sa k myšlienke, že máme zaplatené dotazníky, vyhodnotenie, keby 

sme to potom mohli využívať. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že mali sme k tomu aj riešenia, ktoré sme chceli zapracovať, 

napr. asistenti, ranné kruhy, otvorené areály a pod., ale neboli schválené financie na to. 

RNDr. Rácová – zhrnula problematiku a názory, ale tá nedôvera zostala, preto navrhla znenie 

uznesenia. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Informácie o realizácii druhého zberu dát u mladých ľudí v meste Nitra 

v rámci programu Planet Youth a uznesením č.31/2024 – KMŠaV o d p o r ú č a  Mestskému 

zastupiteľstvu v Nitre po troch rokoch realizácie tohto programu vypovedať zmluvu 

s islandským partnerom v programe Planet Youth a pokračovať v prevencii závislostí 

vlastnými zamestnancami v školách a domácimi odborníkmi. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 3,   proti: 2,   zdržal sa: 5 

 

Nakoľko počas prerokovania tohto bodu sa ospravedlnil zo zasadnutia Mgr. Vladimír 

Podoba, hlasovalo 10 prítomných členov komisie. 

 

 

5. Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre životné prostredia, verejný poriadok 

a komunálne činnosti oslovila predsedníčku komisie pre mládež, školstvo  vzdelávanie, aby 

požiadala vedúcu odboru školstva, mládeže a športu zvolať stretnutie vedúcich školských 

jedální z dôvodu prezentácie správneho separovania odpadu. Zástupcovia Nitrianskych 

komunálnych služieb sú ochotní prísť na stretnutie a informovať o separovaní jednotlivých 

druhov odpadu. RNDr. Rácová vyzvala vedúcu odboru školstva na zvolanie stretnutia 

v zmysle požiadavky. 

 

Mgr. Marián Hlavatý, PhD. sa ospravedlnil zo zasadnutia. 

 



6. Základná umelecká škola Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra požiadala komisiu 

o podporu na dofinancovanie rozpočtu školy na rok 2025 vzhľadom na zníženie koeficientu. 

Škola bude zvyšovať aj školné - návrh je o 5 €. Chýba jej 230 tisíc €. Ďalej požiadala 

o dotáciu na výmenu kobercov z dôvodu tlmenia zvuku v miestnostiach – na jednom poschodí 

vyčíslili náklady na 35 tisíc € a majú tri poschodia. RNDr. Rácová navrhla dať si to ako 

prioritu v ďalšom roku a aspoň jedno poschodie vyriešiť. 

 

Komisia prijala uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   žiadosť Základnej umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, 

Nitra o dofinancovanie rozpočtu školy a uznesením č.32/2024 – KMŠaV                             

o d p o r ú č a  Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť  finančné prostriedky pre 

Základnú umeleckú školu Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra podľa jej požiadaviek. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

7. Mgr. Halajová, riaditeľka Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra,  

informovala o ukončení prác a vzniknutých problémoch pri začatí prevádzky v elokovanom 

pracovisku v Párovských Hájoch. Odovzdala dokumentáciu o priebehu prác pani 

predsedníčke a pani vedúcej odboru školstva. Uviedla, že ponúkla pomoc Mestu a prevzala do 

správy objekt bývalého centra zdravia. Na základe prísľubu refundácie nákladov 

zrevitalizovala interiér a exteriér budovy, poskytnuté finančné prostriedky na revitalizáciu vo 

výške 40 000 eur neboli dostačujúce vzhľadom na zanedbanosť objektu (napr. rýny ústili do 

zeme v hĺbke 50 cm, nefunkčné elektrické zariadenia, vybavenosť kuchyne a pod.). Mzdy, 

odvody zamestnancov,  časť opráv, ktoré boli potrebné pre spustenie prevádzky  hradila aj 

z rozpočtu školy. Podľa odhadu  bude preto potrebovať okolo 30 tisíc € na fungovanie 

elokovaného pracoviska do konca decembra. Musí zrealizovať ešte revízie plynu, komína, 

kontrolu stromov, na základe správy RÚVZ vymeniť sprchu a batérie, pretože sú nefunkčné, 

je potrebné dovybavenie kuchyne (napr. teplomery a vlhkomery musia byť kalibrované a stoja 

cca 500 eur),  potrebuje dodatok k zriaďovacej listine, aby mohla predložiť prevádzkový 

poriadok na chválenie RÚVZ so sídlom v Nitre. Potom už môže prísť k otvoreniu, ktoré 

navrhuje na 29.10.2024. Nakoľko tam dali všetky potrebné školské pomôcky z vlastných 

zdrojov, navrhuje do konca roka pre deti pobyt bez poplatku.  

p. Plevková – podotkla, že by to nebolo vhodné voči ostatným materským školám. 

PaedDr. Orságová – navrhla zadržať časť financií z každej materskej školy z prenesených 

kompetencií na predškolákov a potom od 1.1.2025 by sa poplatky upravili vo VZN. 

RNDr. Rácová - vysoko ocenila prácu pani riaditeľky Halajovej na revitalizácii bývalého 

Centra zdravia a vyzvala odbor školstva spustiť prevádzku zariadenia. 

 

Komisia následne prijala uznesenia: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  informáciu Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra 

o ukončení rekonštrukčných prác v elokovanom pracovisku v Párovských Hájoch a 

požiadavku na vyčlenenie chýbajúcich finančných prostriedkov a uznesením č.33/2024 – 

KMŠaV  o d p o r ú č a  Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť  finančné prostriedky 

pre Základnú školu s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra vo výške 30 tisíc € na prevádzku 

Elokovaného pracoviska, Hydinárska 39, Nitra. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0 



Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   požiadavku Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra na 

určenie výšky mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za 

pobyt dieťaťa v materskej škole v Elokovanom pracovisku, Hydinárka 39, Nitra od 1.1.2025 a 

uznesením č.34/2024 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu 

Mestského úradu v Nitre  p r i p r a v i ť  dodatok k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta 

Nitry č.8/2019 v znení dodatkov 1 až 8. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4/ 

Diskusia 

 

Nikto z členov komisie nemal samostatný diskusný príspevok. 

 

 

K bodu 5/ 

Záver 

RNDr. Rácová  - poďakovala sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



 

Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 16.10.2024  

 

 

Uznesenie č.28/2024 – KMŠaV 
   

K bodu 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Mesta Nitry z dôvodu zmeny financovania materských škôl od 1.1.2025  

s ch v a ľ u j e   

alternatívu č.2  

u k l a d á   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  

doplniť alternatívu č.2 v zmysle diskusie na zasadnutí Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie – doplniť manuál 

výberového konania na funkciu riaditeľa materskej školy, časový harmonogram 

zavedenia modelu právnej subjektivity, finančné dopady na rozpočet Mesta Nitry 

zaslať doplnený materiál materským školám na vedomie 

o d p o r ú č a    

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť   

nový model fungovania materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na 

princípe právnej subjektivity. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 16.10.2024  

 

 

Uznesenie č.29/2024 – KMŠaV 
   

K bodu 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

Žiadosť Tenisovej akadémie Skalka o prenájom časti areálu ZŠ Tulipánová a o dotáciu 

na spolufinancovanie projektu z Fondu na podporu športu 

v r a c i a  

žiadateľom materiál na doplnenie stanoviska Komisie Mestského zastupiteľstva 

v Nitre pre šport, Komisie mestského zastupiteľstva v Nitre pre financovanie, správu 

majetku a podnikateľskú činnosť a stanoviska Rady školy pri Základnej škole, 

Tulipánová 1, Nitra. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 16.10.2024  

 

 

Uznesenie č.30/2024 – KMŠaV 
   

K bodu 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

Návrh na schválenie projektu budovania externých vysokokapacitných cvičísk na 

školách 

o d p o r ú č a    

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť   

projekt budovania externých vysokokapacitných cvičísk na školách v zmysle 

dôvodovej správy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r.  

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 16.10.2024  

 

 

Uznesenie č.31/2024 – KMŠaV 
   

K bodu 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

Informácie o realizácii druhého zberu dát u mladých ľudí v meste Nitra v rámci 

programu Planet Youth  

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  

po troch rokoch realizácie tohto programu vypovedať zmluvu s islandským partnerom 

v programe Planet Youth a pokračovať v prevencii závislostí vlastnými 

zamestnancami v školách a domácimi odborníkmi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 16.10.2024  

 

 

Uznesenie č.32/2024 – KMŠaV 
   

K bodu 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

žiadosť Základnej umeleckej školy Jozefa Rosinského, Vajanského 1, Nitra 

o dofinancovanie rozpočtu školy 

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  

s c h v á l i ť   

finančné prostriedky pre Základnú umeleckú školu Jozefa Rosinského, Vajanského 1, 

Nitra podľa jej požiadaviek. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 16.10.2024  

 

 

Uznesenie č.33/2024 – KMŠaV 
   

K bodu 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

informáciu Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra o ukončení 

rekonštrukčných prác v elokovanom pracovisku v Párovských Hájoch a požiadavku na 

vyčlenenie chýbajúcich finančných prostriedkov  

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť   

finančné prostriedky pre Základnú školu s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra vo 

výške 30 tisíc € na prevádzku Elokovaného pracoviska, Hydinárska 39, Nitra. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 16.10.2024  

 

 

Uznesenie č.34/2024 – KMŠaV 
   

K bodu 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

požiadavku Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra na určenie výšky 

mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt 

dieťaťa v materskej škole v Elokovanom pracovisku, Hydinárka 39, Nitra od 1.1.2025 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r i p r a v i ť   

dodatok k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č.8/2019 v znení dodatkov 1 

až 8. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 


